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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och inrikesminister Morgan Johansson (S)

2021/22:1400 Tillkännagivandet om danstillstånd

För lite över två år sedan (den 7 februari 2020) ställde jag en skriftlig fråga 
(2019/20:927) till statsrådet Damberg om hur regeringen hanterat riksdagens 
tillkännagivande från 2016 om danstillstånd. Då fick jag svaret att ”arbetet med 
att ta fram en lagrådsremiss pågår i Regeringskansliet”.

Det har nu passerat två år sedan jag ställde denna fråga. Det har visserligen 
pågått en pandemi och vi kan också med förfäran konstatera att det utbrutit ett 
krig i vår direkta närhet. Men, det kan ju inte innebära att all annan verksamhet 
totalt avstannar. Min och många andras förväntan är att en regering ska ha 
förmågan att kunna hantera flera frågor på samma gång.

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till justitie- och 
inrikesminister Morgan Johansson:

 

Vilket datum kan vi senast förvänta oss att justitie- och inrikesministern 
presenterar ett förslag i linje med tillkännagivandet om danstillstånd från 2016?

………………………………………

Lars Püss (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-03-31
Besvaras senast
2022-04-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


